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پژمان جمشیدی

پخته و حرفه ای مثل یک ستاره

بازیکــن ســابق پرســپولیس کــه در ســینما و تلویزیــون محبوبیــت و موفقیــت 
بسیاری به دست آورده شب قبل از بازی با النصر در اردوی پرسپولیس حاضر 
شــد و به اعضای تیم قوت قلب داد. جمشــیدی که با رفتار حرفه ای و به خاطر 
سرماخوردگی از نزدیک با اعضای تیم دیدار نکرد در مصاحبه خود فوق العاده 
پخته و جذاب حرف زد و نشان داد همان اندازه که برای سینما وقت می گذارد 

فوتبــال می بینــد و از تیم محبوبش و فوتبال فاصله نگرفته اســت.

محمد عمری

اعزام به هانگژو

قرار اســت بعد از بازی النصر همراه با یاســین ســلمانی راهی هانگژو شــود تا به 
تیم فوتبال ایران در بازی های آســیایی کمک کند. ســن عمری البته بالای 23 
ســال اســت اما به خاطر شــرایط ســنی عجیب ایــن بازی ها می توانــد تیم ایران 
را همراهــی کنــد. البتــه ظاهــراً هنــوز هماهنگی های این ســفر انجام نشــده اما 
احتمــالاً او ، ســلمانی و احمــدی امــروز یا فــردا راهی چین خواهند شــد. حضور 

آنها شــاید باعث شــود تا بازی پیکان - پرســپولیس برگزار نشــود.

 نبیل باهویی

محروم از لیگ قهرمانان؟

مشخص نیست چرا قرارداد این مهاجم عقد نمی شود. ظاهراً مشکل همان 
تست پزشکی است که تا دیروز و سه روز بعد از حضور او در ایران برگزار نشده 
بــود تــا این ســؤال پیش بیایــد که آیا او هنوز هم ســرماخورده اســت؟ موضوع 
اینجاســت که که قرارداد نبیل باهویی ثبت نشــده و با این شــرایط مشــخص 
نیست که بتواند در لیگ قهرمانان آسیا به میدان برود. پرسپولیس او را برای 

لیــگ قهرمانــان جذب کرده اما حالا همه چیز در خطر اســت.

از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

سنگ تمام 200 نفری 
برای پرسپولیس

بعد از استقبال عجیب و غریب از 
رونالدو و النصر و اتفاقاتی که در 
این زمینه رخ داد، برخی هواداران 
پرسپولیس با ابراز تأسف از تنها 
ماندن تیم شان قرار گذاشتند برای 
حمایت از پرسپولیس قبل از این 
مسابقه مهم به هتل محل اقامت 
سرخ ها بروند. همین مسأله باعث 
شد دوشنبه شب جمعیتی حدوداً 
200 نفری در هتل پارسیان آزادی 
جمع شده و از پرسپولیس حمایت 
کنند. جالب اینکه دیروز هم تعدادی 
از هواداران مقابل هتل پرسپولیس 
حاضر شده و با شعارهایی از تیم 

محبوب شان حمایت کردند.

 
النصر به خودت نگیر!

استقبال ویژه و صحنه های عجیبی 
بل هتل  مقا و  ه  فرودگا در  که 
اسپیناس پالاس رقم خورد باعث 
شد باشگاه النصر عربستان در 
اکانت رسمی خود با انتشار تصاویری 
به خودش بنازد. جالب اینکه در یکی 
از کپشن ها، النصری ها با اشاره به 
این استقبال عظیم نوشته بودند: 
»اینها خریدنی نیست« تا به نوعی به 
الهلال رقیب دیرینه شان کنایه بزنند 
اما واقعیت اینکه همه می دانند 
آن جمعیت گسترده تنها برای 
استقبال از کریستیانو رونالدو جمع 

شده بود و النصری ها نباید این 
استقبال را به خودشان می گرفتند.

 
خستگی، دلیل لغو 

تمرین النصر
در حالی که ابتدا اعلام شد استقبال 
پرشور ایرانی ها از کریس رونالدو و 
ازدحام جمعیت مقابل هتل محل 
لنصر دلیل لغو تمرین  قامت ا ا
این تیم بوده اما کاسترو سرمربی 
پرتغالی این تیم گفت: من تمرین 
را تعطیل کردم چون بازیکنانم 
12 بازیکن  خیلی خسته بودند. 
ملی پوش داشتیم و این بازیکنان 
2 روز پیش هم در لیگ عربستان 
بازی کرده بودند. البته عدم برگزاری 
تمرین اصلی قبل از بازی خلاف 
مقررات است و برای النصر جریمه 
نقدی به همراه خواهد داشت اما 
سرمربی پرتغالی به خاطر خستگی 
بازیکنانش قید تمرین را زد و طبیعتا 
رقم جریمه هم برای باشگاه پولدار 

النصر چیزی نیست.

 
 اقدام برای دریافت 

ویزای قطر
پرسپولیس در هفته دوم لیگ 
قهرمانان آسیا باید دوشنبه 10 
مهرماه روبروی الدحیل قرار بگیرد. 
این بازی در دوحه برگزار می شود و از 
یکی دو روز قبل باشگاه پرسپولیس 
اقدامات اولیه برای دریافت ویزای 
اعضای کاروانش را آغاز کرده است. 
معمولاً سفر تیم های ایرانی به قطر 
بدون مشکل بوده و انتظار می رود 
پرسپولیس به راحتی ویزای کل 
اعضای تیم را دریافت کرده و بدون 

مشکل راهی این سفر شود.
 

امیدها و نوجوانان 
پرسپولیس در صدر

از بین تیم های پایه پرسپولیس در 
این فصل تیم های امید و نوجوانان 
عملکرد بسیار خوبی داشته اند و هر 
دو تیم صدرنشین هستند. تیم امید 
از 9 بازی 23 امتیاز گرفته و بالاتر از 
پیکان و استقلال صدرنشین است. 
تیم نوجوانان هم دو روز قبل سایپا را 
شکست داد و اختلافش با این تیم 
را به 6 رساند. در نقطه مقابل تیم 
جوانان پرسپولیس در رده هفتم 
جدول قرار دارد و فاصله ای 7 امتیازی 
با صدر گرفته است. تیم نونهالان 
پرسپولیس هم بدترین نتیجه را در 
بین تیم های پایه گرفته و از 9 بازی 
فقط 9 امتیاز اندوخته است تا در رده 

یازدهم جدول قرار بگیرد.
 

موج انتقادها از مدیریت پرسپولیس

 کاش پول آن فرش را باشگاه نداده باشد!

 zسوژه

بعد از اســتقبال ویژه مدیریت باشــگاه 
پرســپولیس از النصــر و ســتاره هایش 
مــوج گســترده ای از انتقادهــا به ســوی 
رضا درویش روانه شد. برخی هواداران 
می گوینــد چــه لزومــی داشــت از تیــم 
رقیــب اینطوری اســتقبال شــود؟ برخی 
هــم معتقدنــد اگــر بــازی رســمی نبــود 
ایــن اســتقبال و هدیــه دادن هــا ایرادی 
نداشــت امــا چرا درویش بــرای اینکه با 
رونالــدو عکــس بگیــرد چنیــن حرکتــی 

انجــام داد؟
برخــی هــم معترضنــد کــه چــرا درویش 
تیــم خــودش را رها کرده و به اســتقبال 

یــن عــده از  حریــف رفتــه اســت. ا
هواداران می گویند حرکتی که مدیریت 
باشــگاه پرســپولیس رقــم زد مصــداق 
بی احترامــی بــه تیــم خــودی و روحیــه 
دادن بــه تیــم رقیــب و اعضــای النصــر 

بــود.
در عیــن حــال شــایعه شــده خانمــی که 
ظاهــراً بــه عنــوان مترجم در فــرودگاه و 
ســالن ســی آی پی حاضــر شــده دختــر 
درویــش بــوده و اگــر چنیــن باشــد 
مدیرعامــل باشــگاه پرســپولیس بایــد 
توضیــح دهــد کــه چــرا دختر خــود را به 
هــر عنــوان بــرای اســتقبال از رونالدو به 

فــرودگاه بــرده اســت.
از ســوی دیگــر بحــث اهــدای کادوی 
گرانقیمــت بــه رونالــدو و مانــه مطــرح 
شــده و در فضــای مجــازی و حقیقــی 
ارقامــی عجیــب و میلیــاردی بــرای آن 
فــرش و هدایــا مطــرح می شــود کــه اگر 
واقعیت داشــته باشد می تواند جنجال 
تــازه ای علیــه باشــگاه پرســپولیس و 

مدیرانــش بــه وجــود بیــاورد.
در واقــع اگــر باشــگاه پرســپولیس بــا 
بودجــه خــود ایــن هدایــا را تهیــه کــرده 
باشــد حتماً از ســوی بازیکنان و اعضای 
تیــم بــا انتقــاد مواجــه خواهــد شــد 

کــه در ایــن هفته هــای بی پولــی و در 
شــرایطی کــه آنهــا بیــش از 60 میلیــارد 
تومــان بــه عنــوان آپشــن های فصــل 
قبــل طلبکارنــد چطــور باشــگاه چنیــن 
هزینــه ای متقبــل شــده اســت. البتــه 
شــاید درویــش و باشــگاه ایــن هدایــا را 
از طریــق اسپانســرها و برندهایــی کــه 
خودشــان را پیــش گذاشــته بودنــد – تا 
برنــد خودشــان را تبلیــغ کننــد – تهیــه 
کــرده و بــه رونالــدو و مانــه داده باشــند 
وگرنه حاشــیه تازه ای برای پرســپولیس 
پیــش خواهــد آمــد کــه بایــد منتظــر 

شفاف ســازی باشــگاه بــود.

رضــا نــوروزی بهتریــن گلــزن تاریــخ لیــگ برتــر بــا 24 گل زده کــه ســابقه بــازی در پرســپولیس را دارد بــه بهانــه ضعــف وجــود یــک گلزن و ســایر موارد ریز و درشــت پرســپولیس 
پاســخگوی ســؤالات ما شــد. مهاجم ســابقی که چند ســالی اســت در رشــته فیتنس کار می کند و موفق شــده حتی در این رشــته عنوان قهرمانی ایران را هم کسب کند. نوروزی 

از صحبتــش در رابطــه بــا وضعیــت ایــن فصــل مهاجمان پرســپولیس و البته اهدافــش برای آینــده اش صحبت می کند.

 
سؤالمان را با تو در مورد نبیل شروع 

می کنیم. این مهاجم می تواند در 
فاز گلزنی به پرسپولیس کمک کند؟

به هر حال وقتی از بازیکن جدید خارجی 
صحبت می کنیم این بازیکن حتماً باید 
در سطحی بالاتر از بازیکنان ایرانی 
قرار داشته باشد. در حال حاضر هم 
پرسپولیس به لحاظ گلزن شدیداً در 
مضیقه است به همین دلیل امیدوارم 
نبیل بتواند به پرسپولیس کمک کند. کار 
پرسپولیس در لیگ به دلیل فرسایشی 
بودن آن واقعاً سخت است از این رو حتماً 
مهاجم خارجی می تواند به پرسپولیس 
کمک کند. در کنار این مسأله در آسیا 
هم کار سخت تر است به همین دلیل 
حتماً باید مهاجمی بیاوریم که بتواند 
در آن کارزارهای سخت به تیم ما کمک 
کند. در هر حال امیدوارم نبیل بتواند به 
پرسپولیس کمک کند و در فاز تهاجمی 

و گلزنی به کار تیم بیاید.
در خصوص شهاب زاهدی فکر 

می کنید چرا مهاجمی که در 
اروپا بازی کرده بود قادر نبود در 

پرسپولیس موفق عمل کند؟
روپا  شرایط فوتبالی که شهاب در ا
بازی کرده بود با شرایط ایران متفاوت 
است. شهاب در اوکراین هم شرایط 
خوبی داشت و بازیکن قوی است اما 
برای قوی تر کار کردن نیاز به زمان 
بیشتری دارد که توانایی هایش را بهتر 

در پرسپولیس نشان دهد.
اما چهار هفته از لیگ گذشته 

مضاف بر اینکه چند بازی تدارکاتی 
هم برگزار شده که شهاب فقط 
توانسته در بازی های دوستانه 

گلزنی کند!
من فکر می کنم نوبت گلزنی شهاب هم 

فرا می رسد و آن زمان هم دیر نیست به 
همین دلیل باید منتظر گلزنی شهاب 
باشیم و قطعاً از قدرت گلزنی شهاب 
استفاده کرده و بهره لازم را خواهیم برد 
و آن زمان هم خیلی دیر نخواهد بود. 
من قاطعانه معتقدم شهاب خودش را 

در پرسپولیس پیدا خواهد کرد.
در خصوص مدعیان لیگ برتر چه 

نظری دارید؟
به نظرم پرسپولیس و سپاهان مدعیان 
اصلی لیگ برتر هستند و قهرمان در 
نهایت از بین این دو تیم انتخاب خواهد 
شد البته استقلال هم تیم بدی نیست 
و نباید آن را دست کم گرفت اما به نظرم 
یارگیری خوبی نداشته و نمی تواند در 
کورس رقابت با پرسپولیس و سپاهان 

برنده شود.
در بین مهاجمان فعلی لیگ سبک 

کدام بازیکن را بیشتر دوست 
دارید؟

شهریار مغانلو مهاجم خوبی است و 
فاکتورهای خیلی خوبی دارد و شاید 
بتوان گفت که او فعلاً شاخص ترین 

مهاجم لیگ است.
فصل قبل تعلل تیم سپاهان 

در حساس ترین مقطع موجب 
قهرمانی پرسپولیس شد، فکر 

می کنید امسال هم این اتفاق برای 
پرسپولیس رخ بدهد؟

شرایط فوتبال هر سال سخت تر می شود 
و تکرار قهرمانی هم به نوعی سخت تر از 
سال قبل است. از این رو به نظرم برای 
تکرار قهرمانی پرسپولیس فقط باید 
روی کار خودش تمرکز کند و با تمرکز 
بالاتری به کارش ادامه دهد که در این 
صورت حتماً باز هم می تواند به تکرار 

قهرمانی اش امیدوار باشد.
کریم باقری این فصل با وجود اعلام 

نیاز یحیی نتوانست به کادر فنی 
پرسپولیس باز گردد، در این رابطه 

چه نظری دارید؟

حضور کریم باقری خیلی در روحیه تیم 
پرسپولیس می توانست تأثیر مثبت 
رد. مربی که مورد وثوق همه  بگذا
فوتبالدوستان ایرانی است اما حضورش 
مهیا نشد. با این وجود من برای آقا کریم 
آرزوی موفقیت دارم و امیدوارم از این 
سرمایه های فوتبالمان به شکل خوبی 

استفاده شود.
قوی ترین منطقه در بین خطوط 

پرسپولیس را کدام می دانید؟
لیس  پرسپو عی  فا د خط  نظرم  به 
قوی ترین خط دفاعی لیگ است و در 
بین همه خطوط پرسپولیس بهترین 
است هر چند بقیه خطوط تیم هم خیلی 
قوی هستند و بازیکنانش همگی جزو 

بهترین های لیگ ایران.
در بین سه مدافع میانی 

پرسپولیس برای قرار گرفتن 
در ترکیب کدام زوج را بیشتر 

می پسندید؟
هر سه مدافع میانی پرسپولیس بهترین 
هستند و انتخاب زوج خط دفاع میانی 
به نظر سرمربی تیم بستگی دارد البته 
لیگ فرسایشی است و به نظرم وقتی 
بازی های جام حذفی و لیگ قهرمانان 
آسیا را در نظر می گیریم به این نتیجه 
می رسیم که سرمربی پرسپولیس به 

همه مدافعان میانی تیم نیاز دارد.
در دفاع های کناری شرایط 

پرسپولیس را چگونه ارزیابی 
می کنید؟

دانیال به نظرم دفاع راستی عالی به 
لحاظ اجرای کارهای تاکتیکی است که 
هم در دفاع عالی است و هم در کارهای 
هجومی که خیلی خوب نفوذ می کند. 
نعمتی هم در دفاع چپ در کارهای 
دفاعی خوب کار کرده و آن منطقه را 
نفوذناپذیر ساخته است و شاید در 
کارهای هجومی باید بیشتر شرکت 
کند و در ارسال هایش قدرت بیشتری 

داشته باشد.

در رابطه با دروازه بانهای پرسپولیس 
که جدا از بیرانوند، دروازه بان 

ششدانگ دیگری در اختیار ندارد 
چه نقدی دارید؟

به هر حال بازیکنی که به پرسپولیس 
رسیده حتماً توانایی فنی بالایی دارد از 
این رو نباید جدا از بیرانوند دو دروازه بان 
جوان دیگر را فاقد توانایی فنی لازم 
دانست و قطعاً اگر به این دروازه بان ها 
هم اعتماد شود حتماً می توانند خودشان 
را بهتر نشان دهند ضمن اینکه حتماً باید 
از تجربه بیرانوند بیشتر استفاده کرد و 
دو دروازه بان دیگر پرسپولیس را بیشتر 

و بهتر آماده کرد.
پیش بینی شما از دربی 102 چیست؟

دربی یک بازی خاص است و واقعاً 
نمی توان در مورد آن نظر داد و شکل 
و شمایل دو تیم در دربی به نسبت 
متفاوت  ملاً  زی های قبلی شان کا با
خواهد بود و همه چیز به نوعی فرق 
خواهد کرد به همین دلیل هم دربی 
را نمی توان پیش بینی کرد هر چند 
بازیکنان پرسپولیس به نسبت بازیکنان 
استقلال از کیفیت فنی بالاتری برخوردار 
هستند. در خصوص دربی هم خواست 
قلبی ام این است که پرگل شود. هر چند 
فراموش کردم که به دلیل مصدومیت 
بازی کردن در دربی قسمتم نشد و فکر 
کردن به این موضوع با توجه به قدرتی 
که در گلزنی داشتم همیشه کمی اذیتم 

می کند.
در خصوص رشته ورزشی که در آن 

کار می کنی توضیحت چیست؟
خدا را شکر در رشته فیتنس خیلی 
ر می کنم و فصل قبل هم  خوب کا
قهرمان فیتنس در وزن خودم شدم 
و حالا هم به دنبال آن هستم که در 
مسابقات قهرمانی جهان عنوان قهرمانی 
را کسب کنم، عنوانی که ان شاءالله با 
تمرینات فراوان و پشتکاری که دارم به 

آن می رسم.

بعد از قهرمانی در ایران دنبال قهرمانی جهان هستم

رضا نوروزی: زمان گل نزدن شهاب 
طولانی نخواهد شد
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